

价值工程

2017年11月上旬刊 (总第471期 / 第36卷)

1982年创刊

2017年11月8日出版

中国商界文联会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会会刊
中国高等教育学会价值工程分会会刊

封面刊名题字：袁宝华

主管单位：

河北省科学技术协会

主办单位：

河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编：郜明信

总 编：高志彪

总 编 室：师瑞

电 话：0311-87024742

编 辑 部：马慧霞

刘英禄

电 话：0311-83020178

0311-83036626

传 真：0311-87024742

投稿信箱：vezzsbjb@163.com

网 址：www.vezzs.com

责任编辑：高生明

封面设计：王金军

版面设计：韩宇红

国内统一连续出版物号：CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号：ISSN 1006-4311

国内邮发代号：18-2

国内订阅：全国各地邮局

国内发行：河北省报刊发行局

国外发行：中国国际图书贸易总公司

印 刷：廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位：价值工程杂志社

社 址：石家庄市槐安西路88号卓达

物业楼A501室

邮 编：050091

国内定价：30.00元人民币

海外定价：30.00美元

目录

* 价值管理 *

探析提高质量管理体系内部审核有效性的方法 武青芬 等(1)
在线信息对西安市星级酒店和经济型酒店网上预订的影响研究

..... 朱海艳 等(3)
新形势下水利工程项目管理的提升途径 韩忠赢(7)
新型城镇化进程中农民工住房保障问题研究 张煦(9)
高大支撑模板安全管理研究 赵桂平(12)
基于互联网金融下传统银行业每股收益变化研究 孙洪哲 等(14)
加强农村书屋可持续发展,促进全民阅读工程建设 谢纪宁 等(16)
新时期建筑工程消耗量定额浅析 张兰兰(18)
浅析昆明市洗车废水的处理现状和存在问题 李英旭 等(21)
现代农业植保体系的构建探索 夏翠花 等(24)
高强钢筋的应用对工程成本造价的效益分析 吴怡舜 等(26)
韩国企业在华投资的风险问题研究 王天尧(28)
走向协同治理:以深圳公共交通管理模式转型为例 彭姝(30)
纤维自密实混凝土抗拉性能试验研究 秦晋彪(33)
现代工业工程在企业管理中的应用创新探讨 田晓维(36)
O2O平台的盈利模式分析 苏壬华 等(38)
工程项目施工阶段如何进行造价管理 宋银忠(41)
新型城镇化和农业现代化的协调关系分析 张翠玲 等(43)
论如何加强水利工程项目施工管理 蒋宏大(47)
定点药店管理中存在的问题及对策研究 李云倩 等(48)
工业碳足迹管理的管理会计功能与方法研究 张剑君(50)
餐饮业“营改增”后的影响及对策研究 危建军(52)
招生考试信息公开服务效率与质量提升研究 李士达 等(54)
移动办公在铸造业中的应用 康敏 等(56)
渭河渭南城市段河流湿地的发展策略 韩晨 等(58)
工业云平台的现状分析及未来展望 白晋成 等(60)
旅游业与农业融合发展对策研究 朱爱芳(62)
南疆三地州煤炭勘探开发现状与建议 王月江 等(64)
西咸空港自贸区航空物流枢纽建设路径探究 班奕(67)
基于协同创新网络的我国装配式建筑发展探究 张军荣(69)
湿地生态系统保护与管理浅析 姚雪梅(71)
火力发电企业的燃料管理问题及对策 乔拥祥(73)
高速公路养护管理的重要性及其策略研究 李陟臻(75)
农田水利项目设计中的质量控制研究 池景丽(77)
信息化背景下的高校财务管理新模式研究 肖飞 等(79)
高校研究生辅导员队伍建设研究 谢晖 等(81)
浅谈DB模式下建设项目设计的特殊性 刘亚楠 等(83)
AB岗工作制创新与应用探索 石亮 等(85)
基于GAHP的公路隧道火灾风险研究 郑必江 等(87)
防火监督体制创新对消防工作的重要性分析 许军仓(89)

* 价值链·供应链 *

天然气管输公司“终端带动支线”运销模式设计 王成武(91)
物流信息化与行业趋势分析 张广斌(93)

* 功能载体创新 *

屈曲约束支撑在某宿舍楼减震效果的应用研究 董苏媛 等(95)

强夯法处理大块石堆填土地基初探	田力琼 等(98)	关于大数据时代宏观经济面临的机遇分析与挑战探讨	张晔海(176)
麻窝水电站首部枢纽金属结构(闸门)安装施工技术	罗明全(101)	在线评论情感倾向的影响研究及分析	孙娜(178)
锦江特大桥 68+128+68m 连续梁 0# 块托架设计研究	王振卿(103)	曲线拟合的方法	耿爱成(182)
高原地区公路施工中桥涵施工特点及施工要点探讨	付占龙(107)	高职学生翻转课堂学习适应性研究	付荣华(185)
基于 MOSFET 的大功率快速放大器技术研究	许守东 等(109)	钢卷尺示值误差测量结果不确定度评定	高建平(187)
砌体结构房屋安全隐患成因及加固办法	宋婷 等(112)	基于系数优化的图像边缘增强误差扩散方法	吴启科 等(189)
大跨度框架顶进施工时线路加固设计及施工关键技术	雷海斌(114)	水景技术在园林景观施工中的应用	王建发(191)
电气设计使用中的节能降耗问题分析	张战旗(117)	成都花园镇永和村建筑肌理形态与居民行为生活的	
浅析岳家沟隧道塌方原因及处理措施	王书涛(119)	关联性探析	朱正 等(193)
应用 SolidWorks 对偏心半球阀进行流体计算	兑亚贞 等(121)	应用型本科院校学报的新定位	贾卫华(196)
超长细比钢筋混凝土造型柱施工技术	张有俊(123)	互联网时代的高职教育困境与出路探讨	刘海凤(198)
基于神经网络的阀控数字变量泵系统优化设计	王航 等(125)	浅谈热处理对交联聚乙烯绝缘电缆绝缘热老化性能的改善	阳云义 等(200)
屈曲约束支撑的创新使用	刘李斌 等(128)	高职院校校企合作模式及运行机制探索与实践	李慧英(202)
基于 SolidWorks 的碳钢阀门吊耳系列化设计	吉元鑫 等(131)	文科大学生科学素养现状调查及应对策略	何冰 等(204)
超长隧洞贯通测量技术探讨	李帅磊(133)	高校对接“互联网+”计划的规划研究	赵剑冬(207)
新安煤矿 1204 工作面掘进支护技术研究	武建忠(135)	利用亚甲蓝滴定法确定机制砂的含泥量	尹慧(211)
应用 SolidWorks 对大口径蝶阀工厂试验进行改进	贾世林 等(137)	供给侧结构性改革背景下高职教育“双创”人才培养研究	程甫(213)
地下水对山岭隧道施工的影响及防治措施研究	秦毅(139)	新型吲哚并喹喔啉类有机分子及其制备方法	方振 等(215)
维修案例之轿车冷车起动抖动故障的修复	徐承忠(141)	基于改进初始信息素和公共路径的蚁群算法	王加华(218)
取水泵房沉井施工技术及质量控制措施	蒋宏大(143)	概念图在理论力学知识建构中的应用	魏婧 等(220)
沿海地区混凝土结构的腐蚀及腐蚀防护	程飞 等(145)	塞尺厚度测量结果不确定度的评定	徐建国(222)
下承式系杆拱拱肋支架拆除顺序对结构的影响	张银(147)	湿地泡的概念与功能	杨秀英 等(223)
		软实力视域下的高职招生现状调研分析	柒文英(225)
		工程热力学的数学思维方法	杜军 等(228)
		珠海高职院校学生社会实践基地建设现状与对策研究	林浩贵 等(229)

* 价值应用 *

BIM 技术下高职院校工程造价专业人才培养模式研究	袁媛(149)
TreePlan 工具在设备维修决策中的应用	史以明 等(151)
现代电子商务创业教育实战生态系统初探	潘朝阳(153)
景观设计专业人才个性化培养特色工作室模式研究	李春(156)
城市轨道交通站台屏蔽门系统安全控制设计研究	王永刚(158)
特色主导下的航空机务士官教育创新研究	刘建勋 等(160)
宁夏地区村镇住区专业情况调研	李丽 等(162)
“微时代”下图书馆体验式阅读新研究	沈小燕(165)
创建应用型本科自动化专业实践教学体系,培养创新型专业人才	李小绵 等(167)
幂指函数极限的求法	杨淑菊(170)
独立学院数学应用能力培养模式的探讨	李晓玲 等(171)
移动辅助语言学习图书的分类标引	王晨曦 等(174)

* 理论综述 *

基于社交工具的高校图书馆信息服务研究	高慧(231)
美国循环经济标准制定现状及对中国的启示	胡彪 等(233)
打造长沙特色竞争优势,提升长沙文化竞争力	杨晓优(237)
技术异化的生态困境分析	张胜男(242)

* 综合 *

运用学校网络教学平台提高技能教学效果	王协(244)
房地产开发与管理专业课程体系设置研究	李文忠 等(246)
基于岗位的高职院校物联网应用技术专业课程体系建设探索	潘涛(249)
微信环境下苏州滑稽戏的传承与创新	朱壹(251)
常州工商业发展回眸 弘扬创新精神研究	宋爱华(253)
高校双语课堂学习模式的创新研究	安亚娜 等(255)
高职院校专业英语领域的探索与实践	王翔(256)
基于应用型人才培养的多模式实验教学方法研究	汤三(258)

Value Engineering
(VE)
Fortnightly Issue
Started in 1982
Vol.36 11.a
(Sum No.471)
Published in Nov. 8, 2017

Inscribed:	Yuan Baohua	Chief Edior's Department:	Shi Rui	Printed by:	Changling Printing House,Langfang
Honorary Editor-in-Chief:	Gao Mingxin	Editor:	Editorial Team of VE	Distributor:	Shijiazhuang Post Office
Executive Editor-in-chief:	Gao Zhibiao	Publisher:	Magazine Publishing House of VE	Subscriptions:	Chinese Local Post Office
Manager:	Hebei Association for Science and Technology	Address:	Room A501, Zhuoda Property House, No.88 Huai'an Road	Domestic Issue Code:	18-2
Sponser:	Hebei Institute of Technology Economy and Modern Management	Tel:	(0311) 87024742	Domestic Single Price:	¥30.00
		E-mail:	vezzsbjh@163.com	Overseas Single Price:	\$ 30.00
				Open Publishing	
				ISSN 1006-4311	
				CN 13-1085/N	

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 Exploring the Methods of Improving the Effectiveness of Internal Audit of Quality Management System WU Qing-fen,*et al.*
 3 A Study on the Impact of Online Information on the Online Booking of Star Hotels and Budget Hotels in Xi'an ZHU Hai-yan,*et al.*
 7 The Way to Improve the Management of Water Conservancy Project under the New Situation HAN Zhong-ying
 9 Study on the Housing Security of Migrant Workers in the Process of New Urbanization ZHANG Xu
 12 Research on Safety Management of High Support Template ZHAO Gui-ping
 14 Research on the Change of Earnings per Share of Traditional Banks Based on Internet Finance SUN Hong-zhe,*et al.*
 16 Strengthening the Sustainable Development of Rural Bookstores, Promoting the Construction of the National Reading Project XIE Ji-ning,*et al.*
 18 Analysis on the Quota of Consumption of Construction Works in the New Era ZHANG Lan-lan
 21 Analysis of Current Situation and Existing Problems of Vehicle Washing Wastewater in Kunming LI Ying-xu,*et al.*
 24 Exploration on the Construction of Modern Agricultural Plant Protection System XIA Cui-hua,*et al.*
 26 Benefit Analysis of High-strength Steel Bar Application to Engineering Cost WU Yi-shun,*et al.*
 28 A Study on the Risk of Korean Enterprises' Investment in China WANG Tian-yao
 30 Towards Synergetic Governance: Taking the Transformation of Shenzhen Public Transport Management Mode as an Example PENG Shu
 33 Experimental Study on Tensile Properties of Fiber Self-compacting Concrete QIN Jin-biao
 36 Discussion on Application Innovation of Modern Industrial Engineering in Enterprise Management TIAN Xiao-wei
 38 Analysis of Profit Model of O2O Platform SU Ren-hua,*et al.*
 41 Research on Cost Management in Construction Stage of Engineering Project SONG Yin-zhong
 43 An Analysis of the Coordination Relationship between New Urbanization and Agricultural Modernization ZHANG Cui-ling,*et al.*
 47 Analysis of How to Strengthen the Construction Management of Water Conservancy Projects JIANG Hong-da
 48 Research on the Problems and Countermeasures in Designated Drugstore Management LI Yun-qian,*et al.*
 50 Research on Management Accounting Function and Method of Industrial Carbon Footprint Management ZHANG Jian-jun
 52 Study on the Influence on Catering Industry after "Replacing Business Tax with Value-added Tax" and Countermeasures WEI Jian-jun
 54 Research on the Service Efficiency and Quality Improvement of Entrance Examination Information Disclosure LI Shi-da,*et al.*
 56 Application of Mobile Office in Foundry Industry KANG Min,*et al.*
 58 Development Strategy of River Wetland in Weinan Urban Area of Weihe River HAN Chen,*et al.*
 60 Present Situation Analysis and Future Prospect of Industrial Cloud Platform BAI Jin-cheng,*et al.*
 62 Research on the Development Strategy of Tourism and Agriculture Integration ZHU Ai-fang
 64 Present Situation and Suggestion of Coal Exploration and Development in Three Counties of Southern Xinjiang WANG Yue-jiang,*et al.*
 67 Research on the Construction Path of Aviation Logistics Hub in Xixian Airport Free Trade Zone BAN Yi

69 Research on the Development of Fabricated Buildings in China Based on Cooperative Innovation Network	ZHANG Jun-rong
71 Analysis of the Protection and Management of Wetland Ecosystem	YAO Xue-mei
73 Fuel Management Problems and Countermeasures in Thermal Power Enterprises	QIAO Yong-xiang
75 Study on the Importance and Strategy of Maintenance and Management of Expressway	LI Zhi-zhen
77 Research on Quality Control in Design of Farmland Water Conservancy Project	CHI Jing-li
79 Research on the New Pattern of Financial Management in Colleges and Universities under the Background of Informatization	XIAO Fei, <i>et al.</i>
81 A Study on the Construction of College Student Counselors	XIE Hui, <i>et al.</i>
83 On the Particularity of Construction Project Design in DB Mode	LIU Ya-nan, <i>et al.</i>
85 The Exploration of "AB" Posts Working System Innovation and Application	SHI Liang, <i>et al.</i>
87 Fire Risk Assessment Model of Highway Tunnel Based on Grey-Analytic Hierarchy Process	ZHENG Bi-jiang, <i>et al.</i>
89 Analysis of Importance of Fire Prevention Supervision System Innovation to Fire Protection Work	XU Jun-cang

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

91 "Terminal Drive Spur Line" Transportation and Sales Mode Design for Natural Gas Branch Line Company	WANG Cheng-wu
93 Logistics Information Technology and Industry Trend Analysis	ZHANG Guang-bin

FUNCTION CARRIER INNOVATION

95 Study on Damping Effect of Buckling Restrained Brace in a Dormitory Building	DONG Su-yuan, <i>et al.</i>
98 On Backfill Foundation of Rock Blocks with Dynamic Compaction	TIAN Li-qiong, <i>et al.</i>
101 Installation Technology of Metal Structure (Gate) in the First Pivot of Mawo Hydropower Station	LUO Ming-quan
103 Study on the Design of the 68+128+68m 0# Block Bracket of Jinjiang Super Major Bridge	WANG Zhen-qing
107 To Explore Bridge and Culvert Construction Characteristics and Construction Points in the Plateau Highway Construction	FU Zhan-long
109 Research on High Power Fast Amplifier Based on MOSFET	XU Shou-dong, <i>et al.</i>
112 Causes and Reinforcement Measures of Hidden Danger in Masonry Structure Building	SONG Ting, <i>et al.</i>
114 Line Reinforcement Design and Key Construction Technique for Jacking Construction of Large Span Frame	LEI Hai-bin
117 Analysis of Energy Saving and Consumption Reduction in the Use of Electrical Design	ZHANG Zhan-qi
119 Yuejiagou Tunnel Landslide Causes Analysis and Treatment Measures	WANG Shu-tao
121 Application of SolidWorks Fluid Calculation for Eccentricity Half-ball Valve	DUI Ya-zhen, <i>et al.</i>
123 Construction Technology of Super Slenderness Ratio Reinforced Concrete Moulding Column	ZHANG You-jun
125 An Optimization Design of the Neural Network in the High Speed on-off Valve Control of Digital Variable Pump System	WANG Hang, <i>et al.</i>
128 Innovative Use of Buckling Restrained Braces	LIU Li-bin, <i>et al.</i>
131 Design of Carbon Steel Valve's Rings Series Based on SolidWorks	JI Yuan-xin, <i>et al.</i>
133 Discussion on Holing through Survey Technique of Super Long Tunnel	LI Shuai-lei
135 Study on Tunneling Support Technology in 1204 Working Face of Xin'an Coal Mine	WU Jian-zhong
137 Application of SolidWorks to Improve the Large Diameter Butterfly Valve Factory Test	JIA Shi-lin, <i>et al.</i>
139 Study on the Influence of Groundwater on Mountain Tunnel Construction and Prevention Measures	QIN Yi
141 Repair of Starting Shake of Cold Car in Maintenance Case	XU Cheng-zhong
143 Caisson Construction Technology and Quality Control Measures of Water Intake Pumping Station	JIANG Hong-da
145 Corrosion of Concrete Structures in Coastal Areas and Corrosion Protection	CHENG Fei, <i>et al.</i>
147 The Influence of the Dismantling Order of the Through Tied-rib Support on the Structure	ZHANG Yin

VALUE APPLICATION

149 Research on the Cultivation Mode of BIM Technology in Engineering Cost Specialty in Higher Vocational Colleges	YUAN Yuan
151 Application of TreePlan Tool in Decision-making of Equipment Maintenance Methods	SHI Yi-ming, <i>et al.</i>
153 A Probe into the Actual Ecological System of Modern E-commerce Business Education	PAN Chao-ying
156 Research on Individualized Training and Characteristic Studio Mode of Landscape Design	LI Chun
158 Study on Safety Control Design of Platform Screen Door System of Urban Rail Transit	WANG Yong-gang
160 Teaching Innovation for Aircraft Maintenance Petty Officer Based on Characteristic Construction	LIU Jian-xun, <i>et al.</i>
162 Investigation on the Professional Status of Rural Residential Quarters in Ningxia	LI Li, <i>et al.</i>
165 New Research on Experiential Reading in Library under "Micro Era"	SHEN Xiao-yan
167 To Establish Practical Teaching System of Applied Undergraduate Automation Specialty and Train Innovative Professional Talents	LI Xiao-mian, <i>et al.</i>

170 The Method of Finding the Limit of Power Exponential Function	YANG Shu-ju
171 Discussion on Training Model of Mathematics Applied Ability in Independent College	LI Xiao-ling, <i>et al.</i>
174 Discussion about Catalogue and Classification of Books in Mobile-Assisted Language Learning	WANG Chen-xi, <i>et al.</i>
176 On the Opportunities and Challenges of Macroeconomics in the Big Data Age	ZHANG Ye-hai
178 Research and Analysis on the Influence of Online Commentary Emotional Tendency	SUN Na
182 The Method of Curve Fitting	GENG Ai-cheng
185 Study on the Students' Learning Adaptability of Flipped Classroom in Higher Vocational College	FU Rong-hua
187 Evaluation of Uncertainty in Measurement Result of Indication Error of Steel Tape	GAO Jian-ping
189 Image Edge Enhancement Error Diffusion Method Based on Coefficient Optimization	WU Qi-ke, <i>et al.</i>
191 Application of Water Landscape Technology in Garden Landscape Construction	WANG Jian-fa
193 Analysis of the Relationship between the Architectural Texture Morphology and Residents' Behavioral Life in Yonghe Village, Huayuan Town, Chengdu City	ZHU Zheng, <i>et al.</i>
196 New Orientation of Journals of Applied Undergraduate Universities	JIA Wei-hua
198 On the Predicament and Outlet of Higher Vocational Education in the Internet Era	LIU Hai-feng
200 Improvement of Thermal Aging Performance of Cross-linked Polyethylene Insulated Cable by Heat Treatment	YANG Yun-yi, <i>et al.</i>
202 Exploration and Practice of School-enterprise Cooperation Mode and Operation Mechanism in Higher Vocational Colleges	LI Hui-ying
204 Investigation on the Current Situation of Scientific Literacy of Liberal Arts Undergraduates and the Corresponding Tactics	HE Bing, <i>et al.</i>
207 How Do Universities Dock with Internet plus Initiative	ZHAO Jian-dong
211 Determination of the Clay Content in Machine-made Sand by Methylene Blue Titration	YIN Hui
213 Research on "Double Creation" Talent Cultivation in Higher Vocational Education under the Background of Structural Reform of Supply Side	CHENG Fu
215 New Type of Indoloquinoline Donor-Acceptor Organic Molecule and Synthetic Method	FANG Zhen, <i>et al.</i>
218 Ant Colony Algorithm Based on Improved Initial Pheromone and Common Path	WANG Jia-hua
220 The Application of Concept Map in Theoretical Mechanics Knowledge Construction	WEI Jing, <i>et al.</i>
222 Evaluation of Uncertainty in Measurement Result of Thickness of Plug Gauge	XU Jian-guo
223 The Concept and Function of Wetland Bubble	YANG Xiu-ying, <i>et al.</i>
225 Investigation and Analysis on the Current Situation of Enrollment in Higher Vocational Education from the Perspective of Soft Power	QI Wen-ying
228 Mathematical Thinking Method of Engineering Thermodynamics	DU Jun, <i>et al.</i>
229 Research on the Current Situation and Countermeasures of Student Social Practice Base Construction in Zhuhai Higher Vocational Colleges	LIN Hao-gui, <i>et al.</i>

THEORETICAL REVIEW

231 Research on the Information Service of University Library Based on Social Tools	GAO Hui
233 The Current Situation of American Circular Economy Standards and Its Enlightenment to China	HU Biao, <i>et al.</i>
237 To Build Changsha Characteristic Competitive Advantage and Enhance the Cultural Competitiveness of Changsha	YANG Xiao-you
242 Analysis of Ecological Dilemma of Technology Alienation	ZHANG Sheng-nan

COMPREHENSION

244 To Improve the Skill Teaching Effect by the Network Teaching Platform of the School	WANG Xie
246 The Research on the Setting of the Curriculum System of Specialty of the Development and Management on Real Estate	LI Wen-zhong, <i>et al.</i>
249 Research on the Construction of the Course System of the Internet of Things Application Technology Specialty Based on Post in Higher Vocational Colleges	PAN Tao
251 Inheritance and Innovation of Suzhou Funny Opera in the Environment of WeChat	ZHU Yi
253 Research on Carrying Forward the Spirit of Innovation Based on Review of the Development of Changzhou Industry and Commerce	SONG Ai-hua
255 Research on the Innovation of Bilingual Classroom Learning Mode in Colleges and Universities	AN Ya-na, <i>et al.</i>
256 Exploration and Practice of Teaching Method on Professional English in Higher Vocational Colleges	WANG Xiang
258 Research on Multi-mode Experimental Teaching Methods Based on the Cultivation of Applied Talents	TANG San